
Rada Miasta Wlocfawek

Protok6l nr 23l2O2O

XXlll Sesja w dniu 9 czerwca 2020

Obrady rozpoczQto 9 czerwca 2O2Q o godz. 09:00, a zakofczono o godz, L7:I3 tego samego

dnia.

W posiedzeniu wziqto udziat 24 czlonk6w.

Obecni:

l-. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dqbczydski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Gotqbieski

6. Krzysztof Grzqdziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jarosfaw Hupato

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

1L. Krzysztof Kowalski

12. Stanisfaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

L4. Krystian Luczak

15. J6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik



1.7. Arkadiusz Piasecki

L8. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepadska

20. Malgorzata Szymariska

21. DanielTobjasz

22. Stan istaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Pietr Zweli6ski

1. Sprawy organizacyjne:

a) otwarcie obrad

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XXlll sesji Rady

Miasta Wloclawek, witajqc Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w
Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej, Pani

Barbary Moraczewskiej, a tak2e zebranych na sali dyrektor6w Wydziat6w Urzqdu Miasta,
przedstawicieli mediow, mieszkaric6w naszego miasta oraz radnych Rady Miasta Vlll kadencji
uczestniczqcych w obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzif, 2e na stan 25

radnych na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie - zgodnie z listq obecnoSci 2L radnych, a

zatem obrady sesyjne w dniu 9 czerwca br. sq prawomocne.

Lista obecno5ci radnych podczas obrad XXlll sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu.

c) przyjqcie protokolu z obrad XXll sesji

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byt do wglqdu protok6f z obrad XXll sesji
Rady Miasta Wloclawek Vlll kadencji, ktora odbyla siq w dniu 19 maja 2020 roku, z kt6rym
radni mogli siq zapoznai i wnie6i ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag, poprawek i

uzupeln ieri.



d) zmiany do porzqdku obrad XXlll sesji.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 zgodnie z 5 53 Statutu Miasta Wtocfawek, w
zwiqzku z wycofaniem przez Prezydenta Miasta projektu uchwaty w sprawie zasad

gospodarowania lokalami u2ytkowymi, stanowiqcymi wlasno6i Gminy Miasto Wloclawek, na

okres dlu2szy ni2 3 lata oraz wyra2enia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z tym samym
najemcq, po umowie zawartej na czas oznaczony, wprowadzit zmianq do porzqdku obrad
polegajqcq na wykre6leniu ww. punktu, Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,
ii wraz z zawiadomieniem o obradach dzisiejszej sesji przekazany zostal Pafstwu radnym
porzqdek obrad. W zwiqzku z tym Przewodniczqcy Rady Miasta otwierajqc dyskusjq w tej
kwestii zwr6cil siq do radnych z zapytaniem czy wnoszE zmiany do porzqdku obrad. Zmian do
porzqdku obrad ze strony radnych nie zgtoszono. Natomiast Przewodniczqcy Rady Miasta
zglosil wniosek o rozszerzenie porzqdku w punkcie !7 o uchwalq w sprawie przyjqcia planu
budowy o96lnodostqpnych stacji tadowania na obszarze miasta Wtoclawek, uwzglqdniajqc ty
samym postulat Prezydenta Miasta. Przedmiotowy projekt uchwaly uzyskal opiniq komisji
statej, zatem zostal spetniony wym6g 5 55 Statutu Miasta.

Gfosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XXlll sesji w punkcie 17 o uchwafq w sprawie przyjqcia planu
budowy o96lnodostqpnych stacji fadowania na obszarze miasta Wtoctawek.

Wvniki gfosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA(2t)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw
Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepadska, Mafgorzata Szymadska, Daniel Tobjasz, Stanistaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

NTEOBECNT (4)

Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoli6ski

Po zakofczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta przystqpit do realizacji
porzqdku obrad.



Ad.2

Informacja Prezydenta Miasta z dzialalno6ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjq z dzialalnoici
miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia L9 maja br. czyli od ostatniej
sesji Rady Miasta do dnia 8 czerwca br. i przedstawia siq nastqpujqco:

Prezydent Miasta przedstawil informacjq zwiqzanq z epidemiq koronawirusa. Na chwilg
obecnq w kwarantannie zbiorowej w obiekcie przy ul. Zytniej przebywajq 2 osoby a

kwarantannq domowq na terenie miasta objqtych jest okoto 50 os6b. W okresie
miqdzysesyjnym podpisano 2 umowy dotyczqce udzielenia zam6wienia publicznego. 4

czerwca zawarto umowQ z Firmq ln2ynieryjno- Drogowq DROGTOM Sp.zo.o.z siedzibq we
Wtoclawku na przebudowq ulicy Pfockiej na odcinku od ulicy Zielnej do ulicy Duninowskiej.
WartoSi umowy to prawie 790 tysiqcy zlotych brutto. Wykonawca ma 90 dnia od dnia
zawarcia umowy na realizacje prac. Na podstawie zfo2onych wniosk6w przyznano dotacje na

roboty budowlane polegajqce na remoncie lub przebudowie oraz na prace konserwatorskie i

restauratorskie dla wta5cicieli lub u2ytkownik6w wieczystych nieruchomo5ci poto2onych w
obszarze Specjalnej Strefy Rewitalizacji. Wsparciem finansowym Gminy Miasto Wloctawek
zostanie objqtych 1.0 nieruchomo6ci. tqczna suma dotacji dla wfa6cicieli lub u2ytkownik6w
wieczystych tych nieruchomoSci wyniesie prawie 1.5 miliona ztotych. Uchwatq Tarzqdu
Wojewodztwa Kujawsko- Pomorskiego 227 maja projekt pn.,,Termomodernizacja budynk6w
u2yteczno5ci publicznej na terenie miasta Wfoclawek - etap Vl" otrzymat dofinansowanie w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. Warto6i calkowita projektu wynosi 6
milion6w zlotych przy dofinansowaniu ponad 3 miliony 300 tysiqcy ztotych, co stanowi 64 %

wartoSci zadania. Od 25 maja Miejski Zesp6t Ztobk6w wznowit swojq dziatalnoSi udostqpniajqc
tqcznie 115 miejsc dla dzieci w wieku do lat 3. Opieka sprawowana jest przy zachowaniu
pelnego re2imu sanitarnego zwiqzanego ze stanem epidemiologicznym. W najbli2szym czasie
planuje siq rozpoczqcie kontroli wszystkich 2lobk6w prowadzqcych dzialalnoii na terenie
miasta, miqdzy innymi pod kqtem stosowania obowiqzujqcych obecnie procedur. 29 maja
zostal zto2ony wniosek o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
projektu ,,Budowa i wyposa2enie Centrum wsparcia dla os6b w kryzysie". Gl6wnym celem
projektu jest utworzenie 19 miejsc dorainego pobytu dla os6b nadu2ywajqcych alkoholu i

pijqcych w spos6b destrukcyjny oraz ryzykowny. Planuje siQ r6wnie2 prowadzenie
terapeutycznej dzialalnoSci skierowanej do tych os6b. W ramach projektu ,,LicealiSci
Wtoctawka podnoszq swoje kompetencje" za Srodki unijne zakupiono i dostarczono sprzqt
komputerowy i pomoce dydaktyczne do 5 pracowni matematycznych, 4 pracowni
geograficznych, 4 pracowni biologicznych i 4 pracowni chemicznych za kwotq ponad 240
tysiqcy ztotych. Sprzqt ten zostal dostarczony do 5 wtoctawskich lice6w. Dodatkowo w
najbli2szym czasie w ramach wspomnianego projektu zakupionych zostanie 80 laptop6w i 4
serwery do 4 lice6w za kwotq ok. 230 000 tysiqcy zlotych. Do 29 maja trwal nab6r wniosk6w
o zawarcie umowy najmu mieszkari polo2onych we Wloclawku przy ul. Celulozowej. Nab6r
cieszyl siq du2ym zainteresowaniem wtoclawian. tqcznie do urzgdu wplynqlo 756 wniosk6w
mieszkancow. 25 maja po przerwie spowodowanej zagro2eniem epidemicznym dziatalno5i
wznowita kawiarnia obywatelska ,,5r6dmieicie Cafe" funkcjonujqca przy ul. 3 Maja 9.
Korzystanie z plac6wki mo2liwe jest z uwzglqdnieniem zasad wynikajqcych z obowiqzujqcych
zalecef sanitarnych. W okresie miqdzysesyjnym wystartowat system roweru miejskiego



WtOWER, a w parku na Stodowie stanqfa pierwsza miejska pasieka, kt6rq bqdzie siq zajmowal
mistrz pszczelarski.

Po zakoriczonym wystqpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczqcy Rady Miasta otworzyl
dyskusjq nad przedstawionq informacjq zwracajqc jednocze6nie uwagq, aby pytania radnych
nie odbiegafy od zagadnief przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly
przedstawionej informacji z dziatalno5ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dqbczyr'rski

- radny J6zef Mazierski
- radny Andrzej Golgbieski
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Stanistaw Krzemieniewski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- Zastqpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska
- Zastqpca Prezydenta Miasta Barbara Moraczewska
- radny Janusz Dqbczyriski (Ad Vocem)

Ad.3
Sprawozdanie Powiatowego Urzqdu Pracy we Wlocfawku z realizacji programu promocji
zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2019.

Sprawozdanie z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy
za rok 20L9 przedstawila Pani Anna Jackowska Zastgpca Dyrektora Powiatowego Urzqdu Pracy

we Wloctawku.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Sprawozdanie Powiatowego Urzqdu Pracy we Wfoclawku z realizacji programu promocji
zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2019 rozpatrzyta oraz pozytywnie
zaopiniowata Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawil
Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dqbczyriski
- radna Agnieszka Jura - Walczak
- Zastqpca Dyrektora Powiatowego Urzqdu Pracy we Wtoctawku Anna Jackowska

Po wyczerpaniu zgtoszei do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie Sprawozdanie Powiatowego Urzqdu Pracy we Wloctawku z realizacji programu
promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok ZOtg.



Gtosowano w sprawie:

Sprawozdania Powiatowego Urzqdu Pracy we Wloctawku z realizacji programu promocji
zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za rok 2019.

Wvniki gfosowania

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (23],

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymafska,
DanielTobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNt (2)

Zbigniew Lewandowski, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania Sprawozdanie Powiatowego Urzqdu Pracy we
Wtoctawku z realizacji programu promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy za

rok 2019 zostato podjqte przez Radq Miasta w przedlo2onym brzmieniu.

Ad.4
Raport o stanie Miasta Wfoclawek za rok 2019.

Ad. s
Uchwala w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wlocfawek wotum zaufania.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Prezydent Miasta dr Marek
Wojtkowski, kt6ry poinformowal m.in., i2 zgodnie zart.28 aa Ustawy z dnia 8 marca 1990r. o
samorzqdzie gminnym przedstawia Raport o stanie miasta bqdqcy dokumentem obrazujqcym
rozwoj miast i jego zasoby, jest szczeg6lnym podsumowaniem dzialalno5ci w roku
poprzednim. Raport o stanie miasta przedstawia m.in. realizacjq polityki rozwoju, program6w
i strategii, uchwaf rady miasta i bud2etu obywatelskiego. W Raporcie znalazto siq wszystko to
co realizowane jest dla mieszkaic6w miasta. Ponadto ambicjq samorzqdu Wtoctawka jest
transparentno6i oraz szerokie informowanie spolecznoici o dokonaniach i planach na
przyszto5i. Polityka informacyjna to tak2e ukton w stronq wloclawian, kt6rym zale2y na
mie5cie, majq pomysty na jego dalszy rozw6j a wsp6lne dziatania mogE przynie56 niezwykle
efekty.



Nastqpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujqcych ww. zagadnienie.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta

Raport o stanie Miasta Wtocfawek za 20t9 rok rozpatrzyly oraz pozytywnie zaopiniowaly
komisje state Rady Miasta.

- W imieniu Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta pozytywnq opinie w powy2szej

sprawie przedstawita radna Pani Katarzyna Zarqbska, Przewodniczqca Komisji.

- W imieniu Komisji Edukacji pozytywna opiniq przedstawifa radna Pani Wanda Muszalik,
Przewodniczqca Komisji.

- W imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej pozytywnE opiniq zaprezentowata
Przewodniczqca Komisji radna Pani Ewa Szczepariska.

- W imieniu Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska pozytywnq opiniQ przedstawil
Przewodniczqcy Komisji radny Pan Piotr Kowal.

- W imieniu Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego pozytywnq opiniq zaprezentowal
Przewodniczqcy Komisji radny Pan Arkadiusz Piasecki.

- W imieniu Komisji Rewitalizacjiopiniq pozytywnE przedstawila Przewodniczqca Komisji radna
Pani Agnieszka Jura - Walczak

- Natomiast w imieniu Komisji Kultury i Sportu pozytywnE opiniq na temat ww. zagadnienia
przed stawit Wiceprzewod n iczqcy Komisj i rad ny Pa n Ja n usz Zi6tkowski.

Po zaprezentowaniu opinii wypracowanych na temat Raportu o stanie Miasto Wloclawek za

rok 2019 przez komisje Rady Miasta, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Pan Stanislaw
Wawrzonkoski przytoczyl unormowania prawne jakie towarzyszE temu zagadnieniu.
Poinformowal, 2e stosownie do art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorzqdzie
gminnym rada gminy rozpatruje raport podczas obrad sesyjnych, w trakcie kt6rych
podejmowana jest uchwata rady gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium
w6jtowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejno5ci. Nad przedstawionym raportem o
stanie miasta przeprowadza siq debatq. W debacie nad raportem o stanie miasta radni
zabierajq gfos bez ograniczefi czasowych. W debacie nad raportem o stanie miasta r6wnie2
mieszkaricy miasta mogE zabrac gtos. Mieszkaniec, kt6ry chciafby zabrai glos - w trybie
okreSlonym sktada do przewodniczqcego rady pisemne zgtoszenie, poparte podpisami w
gminie powy2ej 20 000 mieszkaric6w- co najmniej 50 os6b. Mieszkaficy dopuszczani sq do
glosu wedlug kolejnoSci zgioszei dostarczonych do przewodniczqcego rady. Liczba
mieszkaric6w mogEcych zabrai gtos w debacie wynosi l-5 os6b, chyba, 2e rada postanowi o
zwiqkszeniu tej liczby. Ze strony mieszkaic6w nie wptynqty zgloszenia do zabrania gfosu w
debacie.
Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta wyjaSnit, 2e po zakoriczeniu debaty nad raportem o
stanie miasta rada gminy przeprowadza glosowanie nad udzieleniem w6jtowi wotum
zaufania. Uchwatq o udzieleniu w6jtowi wotum zaufania rada gminy podejmuje bezwzglqdnq
wiqkszo6ciq gtos6w ustawowego sktadu rady gminy. Niepodjqcie uchwaly o udzieleniu



w6jtowi wotum zaufania jest r6wnoznaczne z podjqciem uchwaly o nieudzieleniu w6jtowi
wotum zaufania. W przypadku nieudzielenia w6jtowi wotum zaufania w dw6ch kolejnych
latach rada gminy mo2e podjqi uchwalq o przeprowadzeniu referendum w sprawie odwotania
w6jta.
Na zakoriczenie wypowiedzi Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, i2 otwiera debatq na
temat Raportu o stanie Miasta Wtoctawek za rok 20L9 i poprosil radnych o zgtaszanie siq do
zabrania glosu w debacie.

W debacie wzieli udzial:
- radny J6zef Mazierski
- radny Stanislaw Wawrzonkoski
- radna Ewa Szczepariska
- radny Piotr Kowal
- radny Janusz Dqbczyiski
- radna El2bieta Rutkowska
- radny Jarostaw Hupato
- radny Krzysztof Grzqdziel
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Zbigniew Lewandowski
- radna Joanna Hofman-Kupisz
- radna Agnieszka Jura - Walczak
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)

Po wyczerpaniu zgtoszeri do udziatu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie uchwalq w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wloctawek wotum zaufania.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Wtoclawek wotum zaufania.

Wvniki glosowania

7A: t6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NtEOBECNt: ].

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Bufawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura -
Walczak, Piotr Kowal, Krystian t uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

PRZECTW (8)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof
Kowalski, stanisfaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski



NTEOBECNt (1)

Piotr Zwoli6ski

Przewodniczqcy Rady Miasta gratulujqc Prezydentowi Miasta udzielonego wotum zaufania
poinformowal, 2e w rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez

Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Na zakoriczenie procedowania tego punktu porzqdku obrad gtos zabral Prezydent Miasta
dr Marek Wojtkowski, kt6ry ustosunkowal siq do wypowiedzi przedm6wc6w, dziqkujqc
jednocze(nie za zaufanie jak r6wnie2 i za krytyczne gtosy, kt6re przyjmowane sq z nale2ytq

uwagE i bqdq wykorzystane w przyszloSci.

Ad.6
Uchwafa w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wloclawek za 2OL9
rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budietu miasta Wfoclawek za 2019 rok.

Ad.7
Uchwafa w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Wfoclawek za 2019 rok.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Prezydent Miasta dr Marek
Wojtkowski, kt6ry poinformowat, i2 realizujqc postanowienia ustawy o finansach publicznych
przedktada Radzie Miasta sprawozdanie z wykonania bud2etu za ubiegty rok, informacjq o

ksztaltowaniu siq wieloletniej prognozy finansowej, informacjq o mieniu, sprawozdanie z

wykonania plan6w instytucji kultury oraz roczne sprawozdanie finansowe. Prezydent Miasta
stwierdzit, 2e uchwalony w dniu 20 grudnia 2018 r. bud2et na 2019 r. przewidywal plan
dochod6w na poziomie 665 mln zt., a wydatki w wysokoSci 671. mln zt, w tym wydatki
majqtkowe w wysoko5ci 80 mln zl, ti. t2% wydatk6w og6tem, deficyt ustalono na poziomie
ponad 5 mln zf . Planowano zaciqgnqi kredyt w wysoko5ci 4L mln zl, w tym na splatq wczeSniej
zaciqgniqtych kredyt6w ponad 36 mln zt. Po zmianach dokonanych w ciqgu roku bud2etowego
zwiqkszono dochody do wysoko5ci ponad 737 mln zt, to jest o ponad 71 mln zl (gt6wnie z tytulu
zwiqkszenia dotacji celowych z budietu paristwa szczeg6lnie w zakresie pomocy spotecznej i

pomocy rodzinie, Srodk6w z funduszy unijnych), wydatki zwiqkszono do wysoko6ci prawie 782
mln zl, zwiqkszajqc deficyt do poziomu prawie 45 mln zl. Po rozliczeniu wykonania bud2etu za

rok 2018 oraz uwzglqdnieniu dokonanych zmian w dochodach i wydatkach, zmieniono plan
przychod6w i rozchod6w roku 2019 ustalajqc ostatecznie potrzeby kredytowe miasta na

kwotq 35 mln zl na pokrycie deficytu bud2etowego. Uchwalony bud2et, wediug stanu na dzieri
3I.1.2.20L9 roku, po stronie dochod6w wykonano w 97 To, natomiast wydatki wykonano w 94
o/o, co obrazuje zestawienie z Wykonania dochod6w i wydatk6w bud2etu za miniony rok.
Dochody bie2qce osiqgniqto w t)L%o, a wydatki bie2qce wykonane zostaty w wys. 96 %.

Powy2sze wyniki spowodowaty, 2e miasto osiqgnqto nadwy2kq operacyjnq w wys. prawie 61
mln zt, tj. w 215 % planowanej wielko6ci, przy zaktadanym wyniku operacyjnym w wys. 28 mln
zt. Deficyt budietowy wyni6sl 1"8 mln zf, co stanowi 4t% planowanejwielko5ci.
Zestawienie z Wykonania dochod6w i wydatk6w bud2etu za miniony rok obrazuje tak2e
strukturq dochod6w i wydatk6w. Po stronie dochod6w najwy2szy wskalnik uzyskano z

wplywow dzialu 756 tj. z podatk6w i optat (prawie 4L% ogolnej kwoty) i dochody z tytulu
subwencji, ujqte w dziale 758 - R62ne rozliczenia. Te stanowiq25% og6lnej puli dochod6w.



Na 3 miejscu sq dochody w dziale Rodzina, kt6re stanowiq L6%. W ramach osiqgniqtych
dochod6w,,wlasnych", tj. podatkowych i oplat lokalnych:

- wptywy z podatk6w i oplat wyniosly L43 mln zl, tj. 20% og6lnej puli,

- wptywy z najmu i dzier2awy wyniosfy prawie 13 mln zl, tj. 2%.

Udziaty w podatku dochodowym od os6b prawnych i fizycznych wyniosty 15L mln zl, co

stanowi 2t% ogolnej puli, z tego:

. w CIT-cie otrzymaliSmy 1-6 mln zl, tj. o prawie 10 mln zl wiqcejod wielko(ci planowanej,

. w PIT-cie: otrzymaliSmy 134,6 mln zf, tj. o 1,2 mln zt wiqcej od kwoty planowanej, kt6ra
wynosila 133,4 mln zf. Pragnq w tym miejscu dodai, i2 plan w tym zakresie zostaf
przekroczony o L,2 mln zt dopiero w m-cu grudniu 2Ot9 r.,

Dochody bie2qce osiqgniqto w wysoko5ci 696 mln zt, tj. w 101% planu, w tym dochody na

zadania wfasne wykonano w wysokoSci 552 mln zl (tak2e na poziomie 101 % planu dochod6w
na zadania wfasne), w tym otrzymane dotacje na zadania wtasne stanowity 28 mln zl, ti.5%
dochod6w wtasnych bie2qcych.

Struktura dochod6w bieiqcych przedstawiona zostala przezPrezydenta Miasta takie w formie
infografiki.

Dochody majqtkowe osiqgniqto w wysoko6ci prawie 22 mln zl, tj, w 45%. Wykonanie
dochod6w majqtkowych przedstawione zostat przez Prezydenta Miasta r6wnie2 w formie
infografiki.

Ponadto Prezydent Miasta zwr6cit uwagq, i2 najwy2szy wskainik, bo 1.835 %, w zakresie
osiqgniqtych dochod6w, uzyskano z wpfyw6w z r62nych dochod6w w wys. 193 tys. zl przy
planie 105 zl. Wptywy dotyczyty podatku VAT rozliczonego przez O6rodek Sportu i Rekreacji
po zastosowaniu wsp6lczynnik6w.
Najni2sze wykonanie, bo 1 %oplanu, zaewidencjonowano w wys. ponad 5 tys. zt- przy planie
533 tys. zt z tytutu podatku od czynno6ci cywilnoprawnych od os6b prawnych za transakcje
dokonywane w obrocie gospodarczym.

Na realizacjq zadari zleconych otrzymano 6rodki w wysoko6ci prawie 121 mln zt, gt6wnie byfy
to Srodki na zadania z zakresu pomocy spotecznej i rodziny, w tym prawie 72 mln zt na

Swiadczenia wychowawcze, 39 mln zt na Swiadczenia z funduszu alimentacyjnego, ponad 1

mln zl na o6rodki wsparcia, ponad 2 mln zl na ustugi opiekuficze i specjalistyczne uslugi
opiekudcze.

Na zadania rzqdowe otrzymano kwotq prawie 17 mln zl, w tym na utrzymanie Paristwowej
Stra2y Po2arnej 13 mln zt, Miejskiego Zespotu do spraw Orzekania o Niepetnosprawno5ci 445
tys. zl, nieodptatnE pomoc prawnq 264 tys. zl, zadania pomocy, polityki spolecznej i zdrowia
1,5 mln zl.

Ze Srodk6w UE na realizacjq zadafi bie2qcych pozyskano ponad 5 mln zf.

Po stronie wydatk6w najwy2szy udzial majq wydatki ,,Oiwiaty i Wychowania" (33o/ol, a z

,,Edukacyjnq Opiekq Wychowawczq" (2%l - stanowiQ 35 % o96lnej puli wydatk6w. Nastqpnie
,,Rodzina" i dziaty,,Pomocy" i ,,Polityki spolecznej" stanowiq prawie 28 %. Nastqpnie, po ponad
8% stanowiq wydatki ,,Transportu i tqcznoSci" oraz,,Gospodarki mieszkaniowej".
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Strukturq wydatk6w bie2qcych przedstawia zaprezentowana przez Prezydenta Miasta
infografika.

W 2019 roku wydatkowano og6tem ponad 736 mln zl,tj.949/oplanu, w tym na wydatki bie2qce

535 mln zt, a na wydatki majqtkowe L0L mln zf, co tak2e przedstawia infografika.

Zadania wtasne wykonano w wysokoici 600 mln zt, z tego wydatki bie2qce stanowily prawie

500 mln zl, tj. 83%. Najwiqkszy udzial miala oiwiata i edukacyjna opieka wychowawcza, na

kt6rq przeznaczono 245 mln zl,ti.49 % wydatk6w bie2qcych na zadania wfasne. Z kwoty 245

mln zl na wynagrodzenia wydatkowano o LL mln zl wiqcej ni2 w roku 2018, tj. L77 mln zt, co

stanowilo (72%l wydatk6w na te dziaty, natomiast na dotacje dla innych organ6w
prowadzqcych plac6wki o6wiatowe wydatkowano ponad 33 mln zl,tj. o 4 mln zl, wiqcej ni2 w
roku 201"8 (L3%1. Subwencjq o5wiatowq otrzymali6my w wysokoSci 157 mln zl, tj. o ok. 1.2 mln
zf wiqcej ni2 w roku 2018. Jednak2e subwencja nie pokryla wydatk5w bieiqcych oSwiaty i

edukacyjnej opieki wychowawczej. R62nica pomiqdzy poniesionymi wydatkami i subwencjq
stanowi 88 mln zl, tj.36% niedoboru, obrazuje infografika przedstawiona przez Prezydenta
Miasta,

Kolejnq dziedzinq anga2ujqcq znaczne (rodki bud2etowe, bo 28 % wydatk6w - sE zadania z

zakresu pomocy spotecznej, polityki spolecznej i rodziny. Ze 798 mln zl przeznaczonych na te
zadania prawie L,5 mln zt zrealizowano jako zadania rzqdowe, a LL6 mln zt jako zadania

zlecone, tj. o 21 mln zt wiqcej ni2 w roku 2018 - gt6wnie z zakresu wsparcia rodzin 500+,

Swiadczenia ,,Dobry start" tzw. 300+ oraz fwiadczenia alimentacyjne.
Na utrzymanie lokalnego transportu zbiorowego wydatkowano ponad 26 mln zt, dochody ze

sprzeda2y usfug wyniosty prawie 8 mln zt, tj. ok. 31% poniesionych koszt6w.
Na zadania zwiqzane zzarzqdem d169 wydatkowano L0 mln zt, w tym na remonty i utrzymanie
d169 8 mln zf, tj. na takim samym poziomie, co w 2018 roku.
Gospodarka zasobem mieszkaniowym zaanga2owata prawie 24 mln zt. Wptywy z tytutu najmu
lokali to niecale 1.3 mln 21,54% koszt6w utrzymania zasobu ponosi bud2et gminy. NaleinoSci
wobec miasta z tego tytulu wynoszE 53 mln zt i wzrosty w stosunku do ubiegtego roku o 3 mln
zi, co oznacza wzrost rocznego zwiqkszenia zadtu2enia, jest to 23Yorocznego dochodu z tego
tytutu. Na remonty zasobu mieszkaniowego wydatkowano prawie 4 mln zt.

Z bud2etu miasta ponie6liSmy dodatkowo 2 mln zl z L7 mln zt wydatk6w zwiqzanych z

gospodarkq odpadami, przychody z tytutu optat wynoszq L5 mln zf, tj. 88 % wydatk6w,
odnotowano wzrost o L,25 % dochod6w w stosunku do roku 2018.

Prezydent Miasta poinformowal, i2 zalo2enia inwestycyjne przyjQte na 201-9 rok w wysokoSci
ponad 121 mln zl, wykonano w wysoko6ci 101 mln zt, tj. 83,5 % planowanej wielko6ci, tj. o 5%

wiqcej ni2 w roku 2018.

Udziaf wydatk6w majqtkowych w stosunku do wydatk6w og6lem na zadania wfasne wyni6sl
16,8 yo, jak przedstawia infografika.
Najwiqksze naktady przeznaczono na zadania zwiqzane:
- z infrastrukturq drogowq3l% planowanych wydatk6w majqtkowych, tj. w wys. 38 mln zf,

- dotyczqce dokapitalizowania Miejskiego Budownictwa Mieszkaniowego Sp. z o. o. na

realizacjq zadania ,,Budowa budynk6w mieszkalnych wielorodzinnych z kompleksowym
zagospodarowaniem terenu przv ul. Celulozowej (na nieruchomoiciach gruntowych
wniesionych aportem do sp6lki), udziat w wydatkach majqtkowych stanowi 25%, tj. w wys. 30
mln zl,
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WSr6d mnogo5ci zadari inwestycyjnych, jakie realizowano w minionym roku, a bylo ich L20,
Prezydent Miasta przedstawil, niekt6re z nich, zar6wno wiqksze, jak i mniejsze, bo wszystkie
byty istotne!

I tak:

- wdro2ono Inteligentny System Transportu oraz wykonano roboty budowlane zwiqzane z

infrastrukturq Systemu. W ramach zadania Rozw6j zr6wnowa2onego transportu zbiorowego
firma Solaris Bus & Coach S.A. dostarczyta u2ytkownikowi MPK trzy niskopodtogowe autobusy
miejskie z napqdem elektrycznym, trzy ladowarki zajezdne i jednq fadowarkq dwufunkcyjnq
na trzy autobusy. Na zadanie to, Miasto pozyskafo dofinansowanie ze 6rodk6w Unii

Europejskiej w wys. 85%, kt6re stanowi 13,8 mln zl, z czego w minionym roku wptynqfa transza
w wysoko5ci 5,9 mln zt,

- dokonano przebudowy chodnik6w w ciqgu ul. Slonecznej, ul. Zbiegniewskiej, ul. Okrq2nej,
lewostronnego chodnika oraz zjazd6w na posesje przy ul. Saperskiej, na zadanie przeznaczono
ponad 2 mln zt,

- wykonano dokumentacjq projektowo - kosztorysowq na przebudowq d169 gminnych, tj. ulic:
Koralowej, Komarowej, Ziofowej, Chelmickiej, i Szkolnej. Ponadto wykonano roboty
budowlane obejmujqce przebudowq ulicy Brzozowej i Jodlowej, Ziotowej, Koralowej,
Komarowej. W drodze przetargu nieograniczonego zawarta zostata umowa na roboty
budowlane polegajqce na przebudowie ulicy Chetmickiej, z terminem wykonania do dnia 29

kwietnia 2020 r., na to przedsiqwziqcie przeznaczono ponad 2 mln zl,

- przeprojektowano dokumentacjq projektowo kosztorysowq wraz z infrastrukturq
towarzyszqcq i w ramach rozstrzygniqtego przetargu podpisane zostaty umowy na rozbudowq
ulicy Grodzkiej ll illl etap z terminem wykonania do dnia L0 grudnia 2O2O r. Na te zadania
Miasto pozyskalo dofinansowanie w 80%i50% odpowiednio 5,7 mln zli3,9 mln zt z Funduszu
D169 Samorzqdowych. Jednak2e faktyczna warto5i dofinansowania bqdzie mniejsza, na skutek
pozyska n ia tariszych ofert,

- w ramach zadania Rozbudowa sieci komunikacyjnej dr6g rowerowych na terenie miasta w
drodze przetargu nieograniczonego zawarta zostafa umowa na roboty budowlane polegajqce
na przebudowie drogi rowerowej wzdlu2 Drogi Krajowej nr 91- obrqb Rybnica, z terminem
wykonania do dnia 30 kwietnia 2020 r.,

- w ramach zadania Budowa parking6w na terenie miasta wykonano roboty budowlane
polegajqce na budowie 6 miejsc postojowych dla samochod6w osobowych pomiqdzy ulicq
Leniwil i ulicq Okrzei. Dokonano zaptaty za wykonanie prawa pierwokupu w stosunku do
prawa u2ytkowania wieczystego nieruchomo5ci poto2onej przy ul. Dtugiej 70. Ponadto,
opracowana zostala dokumentacja projektowa budowy parkingu wraz z rozbudowq ulicy
Dtugiej na odcinku od parkingu do ulicy Kapitulnej,

Nastqpne przedsiqwziqcia, w ramach zadari majqtkowych:

- zakoiczono budowq ul. Zytniej wraz z infrastrukturq towarzyszqcE, na to zadanie Miasto
pozyskato dofinansowanie w 50%z Funduszu Dr6g Samorzqdowych w kwocie L,L mln zt, kt6ra
wpfynqfa w 201"9 r,, Wydatki poniesione w 2019 r.-2,3 mln zt,

- w ramach zadania pn. Budowa 2lobka integracyjnego na osiedlu Poludnie wraz
z wyposa2eniem zakoficzono budowq trzyoddzialowego 2lobka integracyjnego na osiedlu
Pofudnie przy ulicy Gniazdowskiego 3/5. Przy obiekcie powstat tez plac zabaw oraz teren
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zielony. Dzieci bqdqce podopiecznymi 2lobka skorzystajq z sali odkrywania 6wiata, sali

gimnastycznej, bgdq te2 dostqpne sale specjalist6w (psychologa, muzykoterapeuty,
fizjoterapeuty i logopedy) oraz sale zabaw. Zadanie objqte jest uchwafq o wydatkach
niewygasajqcych. Na zadanie to, Miasto pozyskato dofinansowanie ze Srodk6w Unii
Europejskiej w wys. 2,2 mln zl, z czego w 2019 roku wptynqta transza w wys. 573 tys. zt,

- w 2tobku przy ul. Wienieckiej 34a wymieniono wszystkie rozdzielnice i w calym budynku
instalacjq elektrycznq. W modernizowanych i remontowanych pomieszczeniach zlikwidowano
aluminiowq instalacjq elektrycznq i zastqpiono miedzianq, na to przedsiqwziqcie przeznaczono

220 tys. zl,

- przebudowano klatkq schodowq w Domu Pomocy Spotecznej przy ul. Nowomiejskiej 19

zgodnie ze zaleceniem Kujawsko - Pomorskiego Komendanta Wojew6dzkiego Paristwowej
Stra2y Po2arnejwskazujqcym na niezbqdne do realizacji dostosowanie budynku Domu Pomocy

Spotecznej do wymog6w p. po2., na zadanie przeznaczono 133 tys. zt,

- wykonano instalacjq monitoringu wizyjnego wewngtrznego i zewnqtrznego oraz
wideofon6w w Domu Pomocy Spolecznej przy ul. Nowomiejskiej 19. Warto5i zadania - 20 tys.
zl.

Wykonanie instalacji monitoringu wewngtrznego i zewnqtrznego wraz z wideofonamiw
znaczqcym stopniu wpfynqlo na bezpieczeristwo mieszkaic6w. Calodobowy podglqd z 16

kamer w dy2urce pielqgniarek w znaczny spos6b utatwi szybkoSi reakcji kadry,

- zakof czono Modernizacjq budynku Zespotu Szk6t Ekonomicznych.
W budynku kompleksowo wymienione zostaty instalacje, poto2ono nowe tynki, powstaly
szatnie z prysznicami przy sali gimnastycznej, poto2ono nowy parkiet oraz wymieniono
ogrodzenie szkoly od strony ulicy Bukowej, w minionym roku poniesiono wydatki w wys. 6,1
mln zl,

- w ramach planowanej Modernizacji budynku Zespofu Szkof Technicznych zostata zawarta
umowa na opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowq, przebudowq,
dostosowanie dla os6b niepelnosprawnych oraz budowq ogrodzenia budynku Zespolu Szk6l
Technicznych, z terminem wykonania do dnia L5 czerwca 2020 r. Zadanie objqte jest uchwalq
o wydatkach n iewygasajqcych,

- w ramach wykup6w i wywlaszczania nieruchomoici w specjalnej strefie rewitalizacji Miasto
nabyfo nieruchomo5ci w Specjalnej Strefie Rewitalizacji przy ul. Tumskiej 5, ul. Tumskiej 7, ul.
Zabiej 2/Kr6lewieckiej, ul. Kr6lewieckiejL2, ul. Zabiej 1, ul. Zabiej 3, ul. Kr6lewieckiej 5. Na

zadanie wydatkowano 4,5 mln zf,

- wykonano monitoring na Cmentarzu Komunalnym przy Al. Chopina. W ramach zadania
zamontowano 2 kamery na budynku oraz 20 kamer na obiekcie cmentarza - zadanie
wykonano w kwocie 50 tys. zt,

- W 2019 roku wykonano: termomodernizacjq budynk6w mieszkalnych wielorodzinnych przy
ulicy Bukowej 24 i Chmielnej 29, budowq indywidualnych lazienek w lokalach mieszkalnych
przy ulicy Zakrqt 8 lok. 2, termomodernizacjq pokrycia dachowego wrazz termomodernizacjq
elewacji budynku przy ulicy Staro dqbskiej 26c, termomodernizacjq budynku mieszkalnego
wielorodzinnego wraz z przebudowq trzech lokali mieszkalnych przy ulicy Stod6lnej 24 i

Stod6lnej 40. Ponadto wykonano dokumentacjq termomodernizacji budynku mieszkalnego
wielorodzinnego przy ulicy Jodtowej 4 i Jesionowej 2. Na zadanie wydatkowano 1 mln zf,
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- sfinansowano zakup samochodu do patroli na terenie miasta dla Stra2y Miejskiej w kwocie
L00 tys. zl,

- sfinansowano zakup samochodu 9-osobowego na potrzeby plac6wek opiekuiczo -
wychowawczych i Centrum Opieki nad Dzieckiem w kwocie 1L9 tys. zt,

- utworzono park na Stodowie oraz dokonano rewaloryzacji zieleni Parku im. H. Sienkiewicza.

W ramach zadania umocniona zostala skarpa przy parku, pobudowano korty tenisowe, boiska

do siatk6wki pla2owej, miejsca na ognisko, Scie2ki pieszo - rowerowe z rondem lqczqce parki

na Stodowie, na Pompce i H. Sienkiewicza, plac zabaw, punkt widokowy oraz ,,zielonq klasq".

Na zadanie to, Miasto pozyskafo dofinansowanie ze Srodkow Unii Europejskiej w kwocie 10,5

mln zf, tj. 85%. W minionym roku poniesiono wydatki w wys. 7,7 mln zl, z czego 6,2 mln zl

stanowily Srodki unijne.

- dokapitaf izowano PGK ,,SANlKO" z przeznaczeniem na zakup sprzqtu, tj. kompaktora na

potrzeby ,,Saniko" w wys. 1.800 tys. zi,
- zakupiono i zamontowano rozktadane trybuny w Hali Mistrz6w w wys. 238 tys. zl,

- dostosowano i wdro2ono zintegrowany Elektroniczny System Obstugi Klienta na ptywalni

OSiR w kwocie 24 tys. zl,

- w ramach zadania Kontynuacja budowy skate parku etap ll przy ul. Wysokiej 12 opracowano
kompletnq dokumentacjq projektowo - kosztorysowq kontynuacji budowy skate parku etap ll
przy ul. Wysokiej 12. W drodze przetargu nieograniczonego zawarta zostala umowa na roboty
budowlane, polegajqce na rozbudowie obiektu rekreacyjno - sportowego typu skate park.

Zadanie objqte jest uchwalq o wydatkach niewygasajqcych.

Jak poinformowal Prezydent Miasta rok 201-9 byl drugim, w kt6rym prowadzono szeroko
definiowane dzialania rewitalizacyjne. W ramach Gminnego Programu Rewitalizacji na lata
20t8-2028, bqdqcego efektem pracy oraz zaanga2owania Interesariuszy rewitalizacji, w
minionym roku:

- udzielono dotacji na przeprowadzenie remont6w prywatnych kamienic wys. 837 tys. zt,

- wyremontowano 8 lokali u2ytkowych przy ul. 3-go Maja 9, ul. Cyganka24, ul. Piekarska 6 i

ul. Piekarska 34 w kwocie 108 tys. zl, i wynajqto przedsiqbiorcom funkcjonujqcym w obszarze
rewitalizacji,

- podjqto szereg dzialafi pomocowych skierowanych do mieszkaric6w tego obszaru, wspierano
lokalnych przedsiqbiorc6w,

- wybudowano pierwszy park kieszonkowy, kt6rego koszt wyni6sl42 tys. zl i stworzono mural,
za kwotq 22 tys. zt, a tak2e dokonano na szerokq skalq nasadzeri zieleni na tqcznq kwotq 100
tys. zt. To tylko niekt6re dziatania realizowane w 2019 r. w Sr6dmieiciu.

Na realizacjq w 2019 roku przedsiqwziqi i projekt6w ujqtych w Gminnym Programie
Rewitalizacji przeznaczono 4,7 mln zt, natomiast od 2018 roku, czyli od poczqtku realizacji GPR

- 5,7 mln zt. Uwzglqdniajqc Srodki prywatne w kwocie 984 tys. zt wydatkowanej w zwiqzku z

realizacjq remont6w nieruchomoSci prywatnych, wynikajqcych z objQcia S16dmieicia
Specjalnq Strefq Rewitalizacji, nale2y zaznaczyt,i2w 20L9 roku realizacja procesu rewitalizacji
zaanga2owala 5,7 mln zf, a od poczqtku realizacji GPR - 6,7 mln zl.
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Wszystkie podejmowane dzialania majq przyczynii siq do poprawy jako5ci iycia mieszkaic6w,
przyw16cenia tadu przestrzennego, oiywienia gospodarczego oraz odbudowy wiqzi
spolecznych.

lstotnym elementem w bud2ecie miasta jest tak2e Bud2et obywatelski, kt6ry zapewnia
mieszkancom realny wptyw na wysoko(i i wydatkowanie publicznych Srodk6w oraz pozwala
mieszkaricom wsp6tdecydowai o przyszto6ci naszego miasta poprzez zglaszanie autorskich
pomysl6w na realizacjq miejskich przedsiqwziqi i inwestycji.

W minionym roku w ramach Bud2etu Obywatelskiego zaplanowano wydatki w wysokoici
prawie 6,6 mln zl, a zrealizowano 4,5 mln zf . Bud2etem obywatelskim objqto 1.8 przedsiqwziqd,
w tym 10 zadaf z zakresu o5wiaty.

Zadania te, to:

- Budowa o96lnodostqpnego placu zabaw przy Szkole Podstawowejnr 7, wydatki poniesione
na ten cel- 308 tys. zl. Prace obejmowafy budowq ogrodzenia, monta2 urzqdzen placu zabaw
oraz uto2enie nawierzchni bezpiecznej.

- Rozbudowa infrastruktury sportowo - rekreacyjnej przy Szkole Podstawowej nr 20. W
ramach zadania powstafa bie2nia tartanowa, sitownia zewnQtrzna, stoliki do gry w szachy,
warcaby i chiriczyka. Zadanie objqte jest uchwatq o wydatkach niewygasajqcych. Poniesiono
wydatki w kwocie 276tys. zl.

- Budowa infrastruktury lekkoatletycznej przy Zespole Szk6t nr 11. Zadanie zrealizowano za

kwotq 197 tys. zl.Przy szkole powstala bie2na lekkoatletycznaz rozbiegiem, plac do rzutu kulq,
d rena2 insta lacj i kana lizacyj nej oraz zamontowa no pilkochwyty.

- Remont ogrodzenia i budowa parkingu przy Szkole Podstawowej nr 14 we Wtoclawku
(Bud2et obywatelski 2018). Wykonano remont ogrodzenia i budowq parkingu przy Szkole
Podstawowej nr 1"4. Prace obejmowaty budowq kanalizacji deszczowej, odwodnienie zatoki
postojowej, budowq zatoki na dwa stanowiska postojowe, utwardzenie fragmentu
powierzchni gruntu, przebudowq chodnik6w oraz remont ogrodzenia. Poniesiono wydatki
bie2qce w kwocie 1.73 tys. zl i wydatki majqtkowe w kwocie: 111tys. zt.

- Rozbudowa placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 9, poniesiono wydatek w wys. 15
tys. zl. na opracowanie dokumentacji projektowo * kosztorysowej.

- Budowa nawierzchni na placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 4, na zadanie
zaanga2owano 270 tys. zl. W ramach zadania opracowano dokumentacjQ projektowo -
kosztorysowq na budowq nawierzchni na placu zabaw przy Przedszkolu. Zawarta zostata
umowa na budowg i remont element6w matej architektury (plac zabaw), budowq ogrodzenia
oraz rozbi6rkq nawierzchni betonowych przy Przedszkolu. Zadanie objqte jest uchwatq o
wyd atkach n iewygasajqcych.

- Kontynuacja realizacji urzqdzeri placu zabaw Przedszkola Publicznego Nr 32 i dostosowanie
jego do potrzeb dzieci niepetnosprawnych (w ramach Bud2etu obywatelskiego 20L7). Zadanie
zrealizowano za 292 tys. zt. Wykonano monta2 urzqdzei placu zabaw oraz element6w matej
architektury, zostala r6wnie2 wykonana nawierzchnia typu bezpiecznego, nasadzono zieleri.
Plac zostat dostosowany do potrzeb dzieci niepelnosprawnych.

- Wymiana ogrodzenia i modernizacja placu zabaw Przedszkola Publicznego nr L4 (w ramach
Bud2etu obywatelskiego 2018). W ramach zadania wykonano aktualizacjq kosztorys6w
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inwestorskich oraz zakofczono roboty budowlane polegajqce na wymianie ogrodzenia i

modernizacji placu zabaw Przedszkola Publicznego Nr 14. Poniesiono wydatki w kwocie 530
tys. zl.

- Budowa laweczki Marii Skfodowskiej-Curie przy Zespole Szk6l Chemicznych. W ramach
zadania opracowano kompletnq dokumentacjq oraz wykonano rze2bq. taweczka Marii
Sklodowskiej - Curie przy Zespole Szk6l Chemicznych zostala odebrana protokotem w
listopadzie 2OI9 r. Zadanie zrealizowano w kwocie 131- tys. zt.

- Kontynuacja budowy kompleksu sportowo * rekreacyjnego przy Zespole Szk6t Elektrycznych.
Przy szkole powstala bieinia okrq2na, boisko do badmintona, boisko do iwiczef ruchowych,
zamontowano urzqdzenia mafej architektury, wykonano przebudowq utwardzeri terenu oraz
przebudowq o6wietlenia. Poniesiono wydatek w wys. 824 tys. zt.

- Budowa drogi dla dziatkowc6w Potudnie Wtoclawek (w ramach Bud2etu obywatelskiego
2018). Zakoriczono budowq drogi wewnqtrznej biegnqcej od istniejqcego zjazdu z ulicy
Kapitulnej w kierunku Ruda. Ponadto opracowano opiniq ornitologicznq obejmujqcq
inwentaryzacjq ewentualnie wystqpujqcych siedlisk ptasich na drzewach przeznaczonych do
wycinki. Na realizacjq zadania wydatkowano 396 tys. zt.

- Zagospodarowanie terenu wok6t Miejskiej Biblioteki Publicznej i Informacji Turystycznej.
Zadanie zrealizowano w kwocie 195 tys. zt. Opracowano dokumentacjq projektowo -
kosztorysowE na zagospodarowanie terenu wok6t Miejskiej Biblioteki Publicznej i Informacji
Turystycznej. Plac zostal utwardzony kostkq betonowq oraz ptytami betonowymi a2urowymi.

- Budowa bibliotecznego placu zabaw przy ul. Ko5cielnej 2 (Bud2et obywatelski 2017). W
ramach zadania wykonano przedmiar oraz kosztorys inwestorski z uwzglqdnieniem
pozostalego zakresu rob6t budowlanych do wykonania jak r6wnie2 opracowano
inwentaryzacjq wraz z aktualizacjq dokumentacji projektowo - kosztorysowej. W dniu 30
grudnia 2Ot9 r. Gmina Miasto Wloclawek odstqpila od umowy z uwagi na nieprzystqpienie
wykonawcy do realizacji przedmiotu umowy, zczego w przypadku bran2y budowlanej
zaawansowanie prac w zakresie wykonania rob6t budowlanych oraz dostawy i monta2u
urzqdzeri wynosil 0%.Zadanie objqte jest uchwalq o wydatkach niewygasajqcych.

- Budowa silowni zewnetrznej na Michelinie. Opracowano dokumentacjq projektowo -
kosztorysowq na budowq silowni zewngtrznej na Michelinie. Zakodczono roboty budowlane.
Zadanie zrealizowano za 306 tys. zt.

- Rozbudowa placu zabaw przy ul. Mostowej. Zawarta zostala umowa na budowq placu
zabaw przy ulicy Mostowej. Zadanie objqte jest uchwalq o wydatkach niewygasajEcych. Na

realizacjq zadania przeznaczono 220 tys. zl.

- Przebudowa boiska na Michelinie przy ul. Sarniej (w ramach Bud2etu obywatelskiego 2018).
Protokofem odbioru koricowego zakofczono roboty, polegajqce na przebudowie boiska na
Michelinie przy ul. Sarniej. Poniesiono wydatek w kwocie 232tys. zt.

- Budowa linowego placu zabaw dla dzieci przy ul. Mostowej na ZawiSlu (zadanie dotyczy
Bud2etu obywatelskiego 2018 r.). Na zadanie zaanga2owano 350 tys. zt. Zadanie objqte jest
uchwafq o wydatkach niewygasajqcych.

- Budowa stacji rowerowej i ich wyposa2enie w sprzqt rowerowy, poniesiono wydatki bie2qce
w kwocie 1.51 tys. zt. Srodki finansowe zostaty wydatkowane na uruchomienie roweru
miejskiego, czyli ustugi umo2liwiajqcej pobranie i zwrot roweru udostqpnionego w dowolnej
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stacji systemu Wloctawski Rower Miejski przez calq dobq we wszystkie dni tygodnia w okresie
funkcjonowania systemu. Taznaczyc nale2y, 2e zaproponowana kwalifikacja wydatku
majqtkowego uniemo2liwila dokonanie zakupu rower6w, gdy2 wartoSi jednego roweru nie
przekroczyla kwoty 10.000 zt. Odstqpiono od realizacji przedsiqwziqcia w kategorii zadania
inwestycyjnego.

Przez caty rok bud2etowy zar6wno dochody, jak i wydatki podlegaty bie2qcej kontroli
zarzqdczel utrzymujqc wla6ciwe relacje, o kt6rych mowa w ustawie o finansach publicznych.

Do realizacji zadad wlasnych, tak bie2qcych jak i inwestycyjnych, starano siq pozyskiwai Srodki

z innych irodel finansowania, siqgano po fundusze europejskie, po fundusze specjalne, takie
jak:
- Fundusz D169 Samorzqdowych,
- Panstwowy Fundusz Rehabilitacji Os6b Niepetnosprawnych,

aby nie angaiowai tylko Srodk6w wlasnych, pamiqtajqc tak2e o r6wnowa2eniu bud2etu, kt6re
jest jednym z priorytet6w in2ynierii finansowej miasta. Jest to niezwykle istotne w kontekScie

zamierzefi inwestycyjnych na nastqpne lata. Inwestycje sq bowiem czynnikiem niezbqdnym
dla utrzymania poziomu 2ycia mieszkaric6w.
Wieloletnia Prognoza Finansowa obejmowata swym zakresem okres od 2019 roku do 2030, tj.
ostatecznego terminu sptaty dtugu Miasta. Prognoza finansowa na ww. horyzont czasowy
przedstawia mo2liwo6ci spfaty kwoty dtugu.
W Prognozie zachowano wta6ciwq relacjq pomiqdzy dochodami bie2qcymi i wydatkami
bie2qcymi - celem wygospodarowania nadwy2ki operacyjnej. Indywidualny limit zadtu2enia
wyliczony zostal zgodnie z art.243 ustawy o finansach publicznych.

Koriczqc swojq wypowied2 Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski wni6st do Rady Miasta o
przyjqcie przedlo2onych sprawozdari.

Nastqpnie gtos zabrala Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta Wlocfawek, kt6ra
zapoznata obecnych z Uchwafq Nr 10/5/2020 Skladu Orzekajqcego Nr 10 Regionalnej lzby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 1.4 kwietnia 2Q2O roku sprawie wyra2enia opinii o

przedlo2onym przez Prezydenta Miasta Wtoclawek sprawozdaniu rocznym z wykonania
bud2etu miasta za 2Ot9 rok wraz z informacjE o stanie mienia Jednostki. Uchwala RIO stanowi
zalqcznik do protokotu.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Wtoctawek z wykonania bud2etu za rok 2019 bylo
przedmiotem obrad komisji stalych Rady Miasta Wfoclawek. A zatem pozytywne opinie w
przedmiocie procedowanego zagadn ienia przedstawili :

-Przewodniczqcy Komisji radny Janusz Zi6tkowski w imieniu Komisji Kultury i Sportu,
- Przewodniczqca Komisji radna Wanda Muszalik w imieniu Komisji Edukacji,
- Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepariska w imieniu Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spotecznej,
- Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowalw imieniu KomisjiGospodarki Miejskiej iOchrony

Srodowiska,
- Przewodniczqcy Komisji radny Arkadiusz Piasecki w imieniu Komisji Porzqdku Prawnego i

Publicznego,
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- Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska w imieniu Komisji Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta,
- Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka Jura - Walczak w imieniu Komisji Rewitalizacji,
- Przewodniczqcy Komisji radny Jacek Butawa w imieniu Komisji Rewizyjnej,

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw Wawrzonkoski poinformowaf, 2e wniosek
Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Wtoclawek za 20t9 rok byf

przedmiotem badania Regionalnej lzby Obrachunkowej. W zwiqzku z tym Pan Przewodniczqcy
oczytal treSi Uchwafy Nr 5/Kr/2020 Skladu Orzekajqcego Nr 10 Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 29 maja 2020 roku, ktory pozytywnie zaopiniowat
wniosek Nr 1/2020 z dnia 25 maja 2020 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wtoclawek w sprawie
udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Wloctawek z wykonania bud2etu miasta za

2019 rok. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta oraz uchwala o wniosku RIO stanowiq
zafqcznik do protokolu.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.
zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Janusz DQbczyriski
- radny Stanislaw Wawrzonkoski
- Zastqpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny Stanislaw Wawrzonkoski

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziaiu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie uchwatq w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wlocfawek
za 2Ot9 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud2etu miasta Wtoclawek za 2019 rok.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Wtoctawek za 2019 rok
wrazze sprawozdaniem z wykonania bud2etu miasta Wloclawek za 2019 rok..

Wvniki efotowania

ZA: L6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Butawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura -
Walczak, Piotr Kowal, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

PRZECTW (8)
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Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NTEOBECNT (1)

Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastqpnie przechodzqc do kolejnego glosowania tj. do gtosowania nad uchwalq w sprawie
absolutorium dla Prezydenta Miasta za2019 rok, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw
Wawrzonkoski wyjaSnil, 2e do podjqcia tej uchwaly konieczna jest bezwzglqdna wiqkszo5i
glos6w ustawowego sktadu Rady, o czym m6wi art. 28a ust. 2 ustawy o samorzEdzie gminnym.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie uchwalq w sprawie
absolutorium dla Prezydenta Miasta Wlocfawek za 2018 rok.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta Wtoclawek za 2019 rok.

Wvniki slosowania

ZA; L7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA (r7)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura -
Walczak, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Matgorzata Szymaiska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

PRZECTW (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

NTEOBECNt (1)

Piotr Zwoliriski

Po zakodczeniu glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w rezultacie
przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.
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Koiczqc procedowanie nad ww. zagadnieniami Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw
Wawrzonkoski pogratulowaf Prezydentowi Miasta uzyskania absolutorium z wykonania
bud2etu miasta za rok 2OI9, ponadto oglosit 15 minutowQ przerwe w obradach sesyjnych

Przerwa w obradach XXlll sesji Rady Miasta

Wznowienie obrad XXlll sesji Rady Miasta po przerwie

Ad.8
Uchwafa zmieniajqca uchwafq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wfoclawek na 2020
rok.

Ad.9
Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2020-2030.

Wprowadzenia do finansowych zagadnieri zawartych w ww. projektach uchwal dokonafa Pani
Honorata Baranowska Skarbnik Miasta, omawiajqc tqcznie obydwa punkty dotyczqce zmian w
bud2ecie miasta oraz zmian w wieloletniej prognozie finansowej.

Nastqpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stafei Radv Miasta

Uchwatq zmieniajqcq uchwafq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloctawek na 2020 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opiniq
w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Tak2e uchwatq zmieniajqcq uchwatq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2020-2030 rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita r6wnie2 Przewodniczqca Komisji radna
Katarzyna Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny Janusz Dqbczyriski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Zbigniew Lewandowski
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Gfosowano w sprawie:

wniosku zgloszonego w imieniu Klubu Radnych PIS przez radnego Pana Janusza Dqbczyriskiego
wprowadzajqcego zmiany do uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu
miasta Wloctawek na 2020 rok.

Wvniki efosowania

7A 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (s)

iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

PRZECTW (11)

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian
tuczak, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Stanistaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

NTEOBECNt (s)

Krzysztof Grzqdziel, Wanda Muszalik, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwolifiski

Po zakoficzeniu procedury gtosowania nad zloionym wnioskiem Przewodniczqcy Rady Miasta
poinformowat, iz w rezultacie przeprowadzonego gtosowania wniosek nie uzyskal akceptacji.

Po wyczerpaniu zgloszefi do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gfosowanie ww. projekty uchwal.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wtoclawek na 2020 rok.

Wvniki gfosowania

ZA:72, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 8, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (t2)
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Jacek Butawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,

Krystian t uczak, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

WSTRZYMUJE SrE (8)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof

Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Jozef Mazierski

NTEOBECNt (s)

Krzysztof Grzqdziel, Wanda Muszalik, Mafgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwafa zostala podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2020-2030.

Wvniki glosowania

ZA:12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 8, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA(r2l

Jacek Bufawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krystian tuczak, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepadska, Stanistaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski

WSTRZYMUJE StE (8)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NTEOBECNT (s)

Krzysztof Grzqdziel, Wanda Muszalik, Matgorzata Szymaf ska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwoli6ski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Ad.10
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Uchwafa w sprawie przyjqcia ,,Program ochrony Srodowiska na lata 2O2O - 2O23 z
uwzglqdnieniem perspektywy do 2026 roku dla miasta Wfocfawek".

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonaia Dyrektor Wydziatu Srodowiska
Monika Szudzikowska.

Nastqpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii Stalei Radv Miasta

Uchwatq w sprawie przyjqcia ,,Program ochrony Srodowiska na lata 2020 - 2023 z

uwzglqdnieniem perspektywy do 2026 roku dla miasta Wloclawek" rozpalrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opiniq
przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Zbigniew Lewandowski, kt6ry ponadto zto2yl o5wiadczenie, i2 wolq Pana radnego byto
gtosowanie przeciw udzieleniu absolutorium Prezydentowi Miasta a nie jak wskazal system za
jego udzieleniem. Zdaniem Pana radnego nastqpil bfqd systemu elektronicznego gfosowania i

Pan radny nie m6gl zagtosowai zgodnie ze swojq wolq.

Po wyczerpaniu zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Program ochrony Srodowiska na lata 2O2O - 2023 z

uwzglqdnieniem perspektywy do2026 roku dla miasta Wloctawek".

Wvniki efosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

z^ (2ol

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gofqbieski,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski,
Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNt (s)

aaZJ



Krzysztof Grzqdziel, Wanda Muszalik, Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.11
Uchwafa zmieniajqca uchwalq w sprawie regulaminu utrzymania czysto6ci i porzqdku na

terenie Gminy Miasto Wfoctawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal Dyrektor Wydzialu Gospodarki Komunalnej Piotr
Bielicki.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq przedstawit Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal.

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod
gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie regulaminu utrzymania czysto5ci i porzqdku na

terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wvniki gfosowania

ZA: 1.8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJq Sl[: 1, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wvniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Arkadiusz Piasecki, El2bieta
Rutkowska, Ewa Szczepariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz
Ziotkowski

wsrRzYMUJq stE (1)

Agnieszka Jura - Walczak

BRAK GTOSU (1)
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J6zef Mazierski

NTEOBECNT (s)

Krzysztof Grzqdziel, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwolifiski

Po zakofczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwala zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.12
Uchwafa zmieniajqca uchwalq w sprawie wyboru metody ustalenia opfaty za
gospodarowanie od padami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opfaty.

Wprowadzenia do projektu uchwafy dokonaf Dyrektor Wydziatu Gospodarki Komunalnej Piotr
Bielicki.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyfa oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq przedstawit Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radna Katarzyna Zarqbska
- radny Janusz Dgbczyriski
- radny Piotr Czarnecki
- radny Zbigniew Lewandowski
- Zastqpca Prezydenta Miasta Barbara Moraczewska
- radny Piotr Kowal
- radny Zbigniew Lewandowski (Ad Vocem)
- radny Piotr Czarnecki (Ad Vocem)
- radny Piotr Kowal (Ad Vocem)
- Dyrektor Wydziatu Gospodarki Komunalnej Piotr Bielicki

Glosowano wniosek w sprawie:

zmiany treici uchwaly nr XX/29/2020 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 3 marca 2020, zgtoszony
przez radnego Zbigniewa Lewandowskiego w imieniu Klubu Radnych PlS.

Wvniki efosowania

7A:9, PRZECIW: L3, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU:0, NtEOBECNt: 3

Wvniki imienne:
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zA (s)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, i6zef Mazierski

PRZECTW (13)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepaf ska, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNT (3)

Malgorzata Szymaf ska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwoli6ski

Po zakoriczeniu procedury glosowania nad zgfoszonym wnioskiem Przewodniczqcy Rady

Miasta poinformowal, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania wniosek nie uzyskal

akceptacji w zaproponowanym brzmieniu.

Po wyczerpaniu zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowan ie procedowany projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie wyboru metody ustalenia oplaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opfaty.

Wvniki elosowania

7A:13, PRZECIW: L, WSTRZYMUJI Sl[: 8, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (13)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupafo, Piotr Kowal,
Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafska,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

PRZECTW (1)

Zbigniew Lewandowski

WSTRZYMUJE StE (8)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Agnieszka Jura -

Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

NTEOBECNt (3)

Malgorzata Szymaf ska, Daniel Tobjasz, Piotr Zwolinski
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Po zakoriczeniu procedury gfosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Ad.13
Uchwala zmieniajqca uchwafq w sprawie okreSlenia szczeg6lowego sposobu i zakresu

Swiadczenia usfug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wlaicicieli
nieruchomoSci i zagospodarowania tych odpad6w, w zamian za uiszczonE przez wfa5ciciela
nieruchomo6ci oplatq za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonat Dyrektor Wydziafu Gospodarki
Komunalnej Piotr Bielicki.

Nastqpnie przedstawiona zostafa opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq przedstawif Przewodniczqcy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Zbigniew Lewandowski
- Dyrektor Wydziafu Gospodarki Komunalnej Piotr Bielicki

Glosowano wniosek w sprawie:

zmiany tre5ci uchwaty XX/28/2020 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 3 marca 2O2O zlo2ony przez
radnego Zbigniewa Lewandowskiego w imieniu Klubu Radnych PlS.

Wvniki gfosowania

ZA:9, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GTOSU:0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (e)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

PRZECTw (14)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepanska, DanielTobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski
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NTEOBECNt (2)

Malgorzata Szymariska, Piotr Zwoliriski

Po zakofczeniu procedury glosowania nad zgtoszonym wnioskiem Przewodniczqcy Rady

Miasta poinformowal, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania wniosek nie uzyskal
akceptacji w zaproponowanym brzmieniu.

Po wyczerpaniu zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie procedowany projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie okre6lenia szczeg6lowego sposobu i zakresu
Swiadczenia uslug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wla6cicieli nieruchomoSci
izagospodarowania tych odpad6w, w zamian za uiszczonAprzez wlaSciciela nieruchomoSci
opfatq za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Wvniki glosowania

ZA: L3, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE Sl[: 3, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne: 
.

zA (13)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupafo, Piotr Kowal, Krystian tuczak,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

PRZECTW (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczy6ski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

WSTRZYMUJE SrE (3)

Jacek Bulawa, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (2)

Matgorzata Szymariska, Piotr Zwoliriski

Po zako6czeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.14
Uchwafa w sprawie zlecenia przeprowadzenia przez Komisjq Rewizyjnq kontroli w zakresie
zasadnoici stosowania stawek optaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
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Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly bqdqcej inicjatywq uchwatodawczq
Klubu Radnych PIS dokonal Przewodniczqcy Klubu radny Janusz Dqbczyriski.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaty rozpatrzyla Komisja Rewizyjna, kt6ra nie wypracowafa pozytywnej opinii do
ww. projektu uchwaly z uwagi na r6wnq liczbq glos6w za jak i przeciw. Opiniq w tej sprawie
przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Jacek Bufawa.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:

- radny Krzysztof Kowalski

Po wyczerpaniu zgtoszeri do udziafu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie zlecenia przeprowadzenia przez Komisjq Rewizyjnq kontroli w zakresie
zasadno6ci stosowania stawek optaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Wvniki glosowania

ZA: I0, PRZECIW: 1"3, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (10)

Jacek Bufawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gofqbieski,
Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef
Mazierski

PRZECTw (13)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak,
Krystian tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska,
Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

NTEOBECNt (2)

Malgorzata Szymariska, Piotr Zwoliriski
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Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala nie zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.15
Uchwafa w sprawie wyraienia zgody na utworzenie jednoosobowej sp6fki z ograniczonq

odpowiedzialno6ciq Gminy Miasto Wfocfawek z siedzibq we Wlocfawku powstalej w wyniku
podzialu jednoosobowej sp6fki z ograniczonq odpowiedzialnoSciq Baza Sp. z o.o. we
Wfoclawku.

Przedmiotowe zagadnienie przedstawita Pani Kamila Stomczewska Dyrektor Biura Nadzoru

Wfa6cicielskiego i Przeksztafceri.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna

Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszen do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na utworzenie jednoosobowej sp6tki z ograniczonq
odpowiedzialno5ciq Gminy Miasto Wloctawek z siedzibq we Wloctawku powstalej w wyniku
podziatu jednoosobowej sp6tki z ograniczonq odpowiedzialno6ciq Baza Sp. z o.o. we
Wloclawku.

Wyniki gfosowania

ZA:1.6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIE: 3, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (16)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo,
Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian tuczak, Arkadiusz Piasecki,

El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zarqbska, Jan usz Ziotkowski

PRZECTW (1)

30



Stanisfaw Krzemieniewski

WSTRZYMUJE SrE (3)

Janusz Dqbczyiski, Andrzej Golqbieski, J6zef Mazierski

BRAK GI_OSU (3)

Mariola Gawlowska, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik

NTEOBECNT (2)

Malgorzata Szymariska, Piotr Zwoli6ski

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmien iu.

Ad.16
Uchwafa zmieniajqca uchwafq w sprawie wysokoSci stawek oplaty za zajqcie 1 m2 pasa

drogowego dla d169, kt6rych zarzqdcq jest Prezydent Miasta Wfocfawek.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Dyrektor Wydzialu Dr6g, Transportu Zbiorowego i

Energii Pawel Zy2elewicz.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienie.

Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna

Zarqbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udziaf:
- Krzysztof Kowalski

Wobec wyczerpania zglosze6 do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie wysoko5ci stawek opfaty za zajqcie 1 m2 pasa

drogowego dla d169, kt6rych zarzqdcqjest Prezydent Miasta Wtoclawek.

Wvniki gfosowania

ZA:2I, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

3l



zA (ztl

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zarqbska, Janusz Ziotkowski

BRAK GLOSU (2)

Zbigniew Lewandowski, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

Matgorzata Szymariska, Piotr Zwolirlski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.17
Uchwafa w sprawie przyjqcia Planu budowy o96lnodostqpnych stacjifadowania na obszarze
miasta Wfocfawek.

Przedmiotowy projekt uchwaty przedstawil Dyrektor Wydzialu Dr6g, Transportu Zbiorowego
i Energii Pawei Zyielewicz.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawit Przewodniczqcy Komisji radny Piotr
Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszed do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
gtosowanie ww. projekt uchwafy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjqcia Planu budowy og6lnodostqpnych stacji tadowania na obszarze
miasta Wloclawek.

Wyniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: ]., NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

)z



7A (22)

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepadska, DanielTobjasz, Stanistaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

BRAK GTOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNt (2)

Matgorzata Szymariska, Piotr Zwoliriski

Po zakofczeniu procedury giosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.18
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego nieruchomoSci niezabudowanej, stanowiqcej
wlasnoSd Gminy Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonala Dyrektor Wydzialu Gospodarowania Mieniem
Komunalnym Magdalena Stefanowska.

Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Projekt uchwaly rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Piotr
Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszed do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego nieruchomo6ci niezabudowanej, stanowiqcej wtasno6i
Gminy M iasto Wloctawek.

Wvniki glosowania

JJ



7A:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: ]., NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

z^ (221

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanistaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, DanielTobjasz, Stanistaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski

BRAK GTOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (2)

Malgorzata Szymaiska, Piotr Zwolifiski

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

ie
(Punkt

zdj gto z porz4dku obrad)

Ad.20
Uchwala zmieniajqca uchwafq w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta
Wfoclawek do Miejskiej Rady DziafalnoSci Poiytku Publicznego we Wfocfawku.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta kt6ry poinformowal, 2e

dnia 28 sierpnia 2017 r. Rada Miasta Wtoclawek podjgta Uchwalq w sprawie okre5lenia trybu
powotywania cztonk6w, organizacji oraz trybu dziatania Miejskiej Rady Dziafalno5ci Po2ytku
Publicznego we Wloctawku. Zgodnie z 5 2 ust L wymienionej uchwaty, przedstawicieli Rady
Miasta Wtoctawek do tego2 gremium wskazuje Rada Miasta. Natomiast liczbq wybieranych
Radnych okreilit w drodze zarzqdzenia Prezydent Miasta Wtoclawek.
W zwiqzku ze Smierciq Radnego Dariusza Jaworskiego, zachodzi potrzeba wskazania nowego
przedstawiciela Rady Miasta Wtoctawek do kofca lV kadencji Miejskiej Rady DziatalnoSci
Po2ytku Publicznego we Wtoclawku. Kandydatem wskazanym przez Radq jest Pan Radny
Krzysztof Kowalski.

Nastqpnie przedstawiona zostata opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta
Wfoclawek do Miejskiej Rady Dziatalno5ci Po2ytku Publicznego we Wtoctawku rozpatrzyla oraz
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jednomySlnie pozytywnie zaopiniowafa Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opiniq
w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepadska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddaf pod

glosowanie ww. projekt uchwaty.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwatq w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Wtoctawek

do Miejskiej Rady Dzialalno6ci Po2ytku Publicznego we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW; 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: L, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, E12bieta Rutkowska, Ewa Szczepaf ska, DanielTobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

BRAK GTOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (2)

Matgorzata Szymadska, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjgta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 21

Uchwala w sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program szczepiefi
ochronnych przeciwko grypie dla os6b w wieku 65 lat i wiqcej, zamieszkafych na terenie
miasta Wfocfawek" na lata 2020-2022.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonafa Dyrektor Wydzialu Polityki
Spoiecznej i Zdrowia Publicznego E12bieta Dynarska, kt6ra om6wita zalo2enia
zaproponowanego programu szczepien w ramach polityki zdrowotnej dla os6b powyzej 65
roku 2ycia.
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Nastqpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia komisii stalei Radv Miasta

Uchwatq w sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program szczepief
ochronnych przeciwko grypie dla os6b w wieku 55 lat i wiqcej, zamieszkalych na terenie miasta
Wtoclawek" na lata 2020-2022 rozpatrzyfa oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala
Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej, Opiniq w tej sprawie przedstawita

Przewodniczqca Komisji radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:

- Zastqpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska

Wobec wyczerpaniu zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Gfosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przyjqcia programu polityki zdrowotnej pn. ,,Program szczepief
ochronnych przeciwko grypie dla os6b w wieku 65 lat i wigcej, zamieszkatych na terenie miasta
Wtoclawek" na lata 2O2O-2O22.

Wvniki Ffosowania

7A:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: ]., NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

7A (22\

Jacek Butawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gofqbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepadska, DanielTobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6fkowski

BRAK GLOSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNt (2)

Malgorzata Szymariska, Piotr Zwoliriski
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Po zakonczeniu procedury gtosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowaf, ie w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostafa podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.22
Uchwafa w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dziafalno5ci
Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wtoclawku przy ulicy Wiejskiej 14 prowadzonego przez
Towarzystwo Przyjaci6l Dzieci za rok 2019.

Ad.23
Uchwafa w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoSci
Warsztatu Terapii Zajqciowej we Wfoclawku przy ulicy taziennej 6 prowadzonego przez
PofskiZwiqzek Niewidomych za rok zOLg.

Blok uchwal dotyczqcych rocznej oceny dzialalnoSci Warsztat6w Terapii Zajqciowej
dzialajqcych na terenie miasta i prowadzonych przez Towarzystwo Przyjaci6t Dzieci oraz Polski
Zwiqzek Niewidomych przedstawil Dyrektor Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie Piotr
Grudziriski.

Nastqpnie przedstawione zostaty opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii statei Radv Miasta

Pozytywnq opiniq Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej do uchwaty w sprawie przyjqcia
sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalno5ci Warsztatu Terapii Zajqciowej we
Wtoclawku przy ulicy Wiejskiej L4 prowadzonego przez Towarzystwo Przyjaci6t Dzieci za rok
2019 jak r6wnie2

pozytywnq opiniq do uchwala w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny
dzialalno5ci Warsztatu Terapii Zajqciowejwe Wtoctawku przy ulicy taziennej 6 prowadzonego
przez Polski Zwiqzek Niewidomych za rok 201.9 przedstawila Przewodniczqca Komisji radna
Ewa Szczepaiska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgtoszef do wziqcia udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww, projekty uchwaf.

Gtosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dziatalnoici Warsztatu
Terapii Zajqciowej we Wtoctawku przy ulicy Wiejskiej 14 prowadzonego przez Towarzystwo
Przyjaciof Dzieci za rok 2019.

Wvniki glosowania

a1



7A:2I, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (2tl

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyfiski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

BRAK GTOSU (2)

Jacek Bufawa, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (2)

Mafgorzata Szymariska, Piotr Zwolifi ski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwala zostala podjeta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmien iu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania i dokonania rocznej oceny dzialalnoici Warsztatu
Terapii Zajqciowej we Wloctawku przy ulicy taziennej 6 prowadzonego przez Polski Zwiqzek
Niewidomych za rok 2019.

Wvniki gfosowania

7A:21., PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(21)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gofqbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, E12bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, DanielTobjasz, Stanistaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

BRAK GTOSU (2)

iacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNt (2)
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Matgorzata Szymariska, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.24
Uchwafa zmieniajqca uchwafq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych statych komisji Rady
Miasta Wlocfawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaty dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta kt6ry wyjaSnil, i2

zgodnie z art. 2I ust. L ustawy o samorzqdzie gminnym do kompetencji Rady Miasta nale2y
powolywanie komisji statych oraz ustalanie ich sklad6w osobowych. Przedmiotowy projekt
uchwaty reguluje zmiany w skladach komisji, w zwiqzku z wygaSniqciem mandatu Radnego
Dariusza Jaworskiego oraz realizacjq wniosku Radnego Piotra Czarneckiego, kt6ry wyrazif
akces do pracy w Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska oraz w Komisji Kultury i

Sportu.

Nastqpnie przedstawiona zostafa opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii statei Radv Miasta

Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny
Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
gtosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sktad6w osobowych statych komisji Rady
Miasta Wloclawek.

Wvniki gfosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (20)
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Piotr Czarnecki, Janusz DQbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof

Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepa6ska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

BRAK GLOSU (3)

Jacek Bulawa, Jaroslaw Hupalo, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (2)

Matgorzata Szymafi ska, Piotr Zwoli6ski

Po zakoriczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 25

Uchwala w sprawie zgtoszenia kandydata na lawnika, kt6re pozostawia siq bez dalszego
biegu.

Ad.26
Uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wloclawku na kadencjq
2O2O-2O23, zgf oszo nych w wybo rach u zu pef n i a j qcych.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowa{, i2 zgodnie z art. 160 5 1 ustawy - Prawo o ustroju
sqd6w powszechnych, tawnik6w do sqd6w okrqgowych oraz rejonowych wybierajq rady gmin,

kt6rych obszar objqty jest wta5ciwo5ciq tych sqd6w w gfosowaniu tajnym.
Przed przystqpieniem do wybor6w Rada Miasta Wloclawek powolala zesp6t ds. opiniowania
kandydat6w na tawnik6w do sqdu okrqgowego na kadencjq 2020-2023, zgloszonych w
wyborach uzupetniajqcych, kt6rego zadaniem bylo przedstawienie opinii o zgfoszonych

kandydatach w zakresie spelniania przez nich wymogow okreslonych w ustawie.
A zatem majqc na uwadze wystqpienie Sqdu Okrqgowego, na kadencjq 2020- 2023 w
wyborach uzupelniajqcych Rada Miasta Wloctawek winna dokonai wyboru 12 lawnik6w
spo5r6d os6b spetniajqcych wymogi ustawy.

Nastqpnie glos zabral radny Jaroslawa Hupalo - Przewodniczqcy Zespolu ds. opiniowania
kandydatow na lawnik6w do sqdu okrqgowego na kadencjg 2020-2023, zgloszonych w
wyborach uzupelniajqcych, kt6ry przedstawil opiniq o zgtoszonych kandydatach.

Nastqpnie przedstawione zostafy opinie komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaty w sprawie zgfoszenia kandydata na lawnika, kt6re pozostawia siq bez

dalszego biegu rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i
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Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny
Arkadiusz Piasecki.

R6wnie2 projekt uchwaty w sprawie wyboru fawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wtoctawku
na kadencjq 2O2O-2O23, zgloszonych w wyborach uzupelniajqcych rozpatrzyfa oraz
pozytywnie zaopiniowafa Komisja Porzqdku Prawnego i Publicznego, Opiniq w tej sprawie
przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad rozpatrywanym i projekta m i uchwaf .

Wobec braku zgloszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. projekt uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie zgloszenia kandydata na fawnika, kt6re pozostawia siq bez dalszego biegu.

Wvniki efosowania

ZA:2L, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GTOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (2tl

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanisfaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepadska, DanielTobjasz, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6lkowski

BRAK GTOSU (2)

Jacek Bufawa, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNt (2)

Malgorzata Szymar4rska, Piotr Zwolifi ski

Po zakoficzeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gfosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Po zakoriczeniu gfosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, i2 przystqpuje do
procedury wyboru lawnik6w spo5r6d os6b spetniajqcych wymogi ustawy.

W zwiqzku z faktem, i2 wybory tawnik6w odbywajq siq w gtosowaniu tajnym, nale2y wylonii
spo6r6d radnych komisjq skrutacyjnq, a zatem Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq o
zglaszanie kandydatur do komisji skrutacyjnej.
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W dvskusii wzieli udzial:

- radna Ewa Szczepanska zgtosila do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturq radnego
Arkadiusza Piaseckiego,

- radny Piotr Kowal zglosit do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturq radnej Wandy
Muszalik,

- radny Janusz Dqbczyriski zgtosil do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturq radnego
Andrzeja Gotqbieskiego.

Wszyscy zgloszeni kandydaci wyrazili zgodq na kandydowanie i udzial w pracach komisji

Glosowano w sprawie:

powolania komisji skrutacyjnej w sktadzie: radny Arkadiusz Piasecki, radna Wanda Muszalik,
radny Andrzej Golqbieski.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (20)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawfowska, Andrzej Gotqbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zarqbska, Janusz Ziotkowski

BRAK GTOSU (3)

Jacek Bulawa, Jarostaw Hupalo, Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNt (2)

Matgorzata Szymaf ska, Piotr Zwoliriski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego gtosowania zostafa wybrana przez Radq Miasta Wloctawek
kom isja skrutacyjn a w za proponowanym sktad zie.

W nastqpnej kolejno5ci procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta oglosit L0 minutowq
przerwe w obradach na ukonstytuowanie siq komisji, opracowanie regulaminu gtosowania
oraz przygotowanie kart do gtosowania.
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Przerwa w obrodoch XXlll sesji Rady Miasto

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do Przewodniczqcej
komisji skrutacyjnej o przedstawienie regulaminu gtosowania.

Przewodniczqca komisji skrutacyjnej radna Wanda Muszalik przedstawita regulamin komisji
skrutacyjnej. Regulamin stanowi zatqcznik do protokolu.

Po przedstawieniu regulaminu Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgtoszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

gtosowanie przedlo2ony regulamin.

Glosowano w sprawie:

regulaminu gfosowania w wyborach tawnik6w.

Wvniki gtosowania

7A: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE 5l[: 0, BRAK GTOSU: 5, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (18)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawtowska, Andrzej Golqbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisfaw
Krzemieniewski, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,

Daniel Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

BRAK GT.OSU (s)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Krystian tuczak, Arkadiusz Piasecki

NTEOBECNT (2)

Malgorzata Szymariska, Piotr Zwoliriski

Po przyjqciu regulaminu przez Radq Miasta, Komisja skrutacyjna rozdala radnym karty do
glosowania celem dokonania aktu giosowania.

Po akcie glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta ogtosil przerwQ w obradach sesyjnych
niezbqdnq do policzenia glos6w i sporzqdzenia protokolu glosowania przez komisjq
skrutacyjnq.
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Przerwo w obradoch XXlll sesji Rady Miasta

Wznowienie obrod sesyjnych po przerwie.

Wznawiajqc obrady po przerwie Przewodniczqcy Rady Miasta zwr6cil siq do Przewodniczqcej
komisji skrutacyjnej radnej Wandy Muszalik o odczytanie wynik6w gtosowania wybor6w na

lawnik6w.

Wobec powy2szego gtos zabrala Przewodniczqca komisji skrutacyjnej radna Wanda Muszalik,
kt6ra odczytata protok6t sporzqdzony i podpisany przez cztonk6w komisji, prezentujqc
jednoczeSnie liczbq gtos6w otrzymanych przez poszczeg6lnych kandydat6w na lawnik6w, jak
r6wnie2 osoby, kt6re w wyniku przeprowadzonego gfosowania zostaty wybrane na lawnik6w
do Sqdu Okrqgowego we Wtoctawku na kadencjg 2020-2023, zgloszonych w wyborach
uzupetniajqcych. Protok6l komisji skrutacyjnej stanowi zatqcznik do protokotu.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta rozpoczql glosowanie projektu uchwaly, zgodnie z

przedstawionymi wynikami wybor6w.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyboru tawnik6w do Sqdu Okrqgowego we Wtoctawku na kadencjq 2020-
2023, zgloszonych w wyborach uzupetniajqcych.

Wvniki gfosowania

7A:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJq Sl[: 0, BRAK GTOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (2o)

Piotr Czarnecki, Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarostaw Hupato, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tuczak, J6zef Mazierski, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Stanistaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski

BRAK GTOSU (3)

Jacek Bulawa, Zbigniew Lewandowski, Daniel Tobjasz

NTEOBECNt (2)
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Malgorzata Szymadska, Piotr Zwoliriski

Po zakoflczeniu procedury gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwafa zostata podjqta przez Radq Miasta

Wfocfawek.

Ad.27
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

Interpelacie kierowane do Prezvdenta Miasta podczas obrad XXlll sesii Radv Miasta zlo2vli:

- radny Janusz Dqbczyf ski,
- radna Mariola Gawlowska,
- radny Andrzej Gotqbieski,
- radna Joanna Hofman-Kupisz,
- radny Piotr Kowal,
- radny Krzysztof Kowalski,
- radny J6zef Mazierski,
- radny Arkadiusz Piasecki.

Ad.28
Informacje i komunikaty

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, i2 w zwiqzku z wystqpieniem Prezesa Sqdu

Rejonowego we Wtoclawku oraz Wiceprezesa Sqdu Okrqgowego we Wlocfawku, Rada Miasta
Wfoclawek rozpoczqla procedurq wybor6w uzupetniajqcych tawnik6w na kadencjq 2020-
2023.

Liczba tawnik6w sqdowych do Sqdu Rejonowego - Wydziatu Pracy i Ubezpieczef Spolecznych

wynosi 2 osoby oraz do Sqdu Okrqgowego we Wtoclawku - Wydziatu Pracy i Ubezpieczen

Spolecznych - 2 osoby.

Chcialbym przy tym zaznaczy(, i2 do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy lawnikiem
powinna byi wybrana osoba wykazujqca szczeg6lnq znajomo6i spraw pracowniczych.

Kandydat6w na lawnik6w mogq zgfaszai prezesi wlaSciwych sqd6w, stowarzyszenia, inne
organizacje spoleczne i zawodowe zarejestrowane na podstawie przepis6w prawa, z

wytqczeniem partii politycznych oraz co najmniej 50 obywateli majqcych czynne prawo
wyborcze, zamieszkujqcych stale na terenie Gminy Miasto Wtoclawek.

Termin zgtaszania kandydat6w na fawnik6w upfywa z dniem 30 czerwca 2020 roku.

Zgtoszenia nale2y dostarczai do Biura Rady Miasta w godzinach pracy Urzqdu.
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Ad.29
Zamkniqcie obrad

Wobec zrealizowania porzqdku
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady
9 czerwca 2020 roku.

posiedzenia, Przewodniczqcy Rady

XXlll sesji Rady Miasta Wloclawek,
Miasta radny Stanistaw
kt6re odbyty siq w dniu

Przewodniczqcy

.L.

Przygotowal(a) : Jolanta Skladanowska

ilny Stanisfaw Wawrzonkoski

Przygotowano przy pomocy programu esesja.pl
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